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کاظم کرمی - ورزشی نویس
اگر اجتماع المپیــک را بزرگترین همایش 
ورزش دنیــا بنگریم، در بین ما آســیایی ها 
بازی های آسیایی که معمولًا هر چهار سال 
یک بار و در بین المپیک ها برگزار می شــود، 
مهم تریــن گردهمایی قدرت های ورزش در 
این قاره کهن به حســاب می آید. رویدادی 
کــه در آن کشــورهای مختلف براســاس 
برنامه ریــزی  و افق های ترسیم شــده خود 

حضور می یابند. 
بعضــی از کشــورها بســته بــه ظرفیت و 
استعدادهای خود که در فاصله بین دو دوره 
شناسایی کرده و بر روی آنها سرمایه گذاری 
کرده اند، نفراتشان را برای کسب تک مدال ها 
به این مســابقات می فرستند و بعضی دیگر 
کــه ظرفیت های بالایی در نیروی انســانی 
پایگاه ها  دانشــگاه ها،  علاقه مند درمدارس، 
و آکادمی های ورزشــی کشورشــان دارند 
با شناســایی، آمــوزش  و پــرورش، آنان را 
به عنوان نیروهای بالقوه به بازی های آسیایی 
می فرستند تا علاوه بر اســتفاده ازظرفیت 
انگیزشــی، برای موفقیت و کسب مدال نیز 
رویشــان حســاب باز کنند. به علاوه، این 
استعدادها پس ازمسابقات بازپروری شده و 
در فاصله دوسال تا المپیک بعدی به عنوان 
نیروهای پشتیبان تیم های ملی و قهرمانان 

اصلی، آب دیده می شوند.
این گروه کشــورها در آسیا در حال حاضر 
شامل کشــورهای چین، کره جنوبی، ژاپن، 

هند و ازبکستان می شود که به نوعی خود 
را در نمای کلی ورزش از آسیا جدا کرده و 

جهانی می بینند.
اما ایران...

به راستی ما در کدام گروه از این دو دسته 
قرار می گیریم؟ اگر در دسته اول هستیم، 
پس چرا با حدود ۳۰۰ ورزشکار و نماینده 

به این مسابقات می رویم؟
پــس درگروه امید تک مدال ها نیســتیم، 
آن هم با ایــن ظرفیت علاقه مند ورزش و 
اســتعداد خودجوش درکشــورمان که بر 

هیچ کس پوشیده نیست.
اما اگــر در گروه دوم قرار داریم، پس چرا 
بعد از نایب قهرمانی سال ۱۹۷۴ در تهران، 
آن هم با۴۰۰ ورزشــکار، حــالا پس از۱۲ 
دوره برگزاری بازی های آســیایی، تعداد 

نمایندگان ورزشــمان کاهش یافته و تلاش 
بــرای حفظ جایگاه با ارزش نایب قهرمانی و 
حتی تلاش برای نزدیکتر شدن به قهرمان، 

روز به روز کمتر شده است؟
وقتی پــس از چند دوره برگزاری بازی های 
آســیایی، دولت مردان ما بالاخره به اهمیت 
نقش ورزش در ســلامت روحی و جسمی 
جامعــه وایجــاد انگیزه قشــر درگیر آن و 
همین طور هواداران ورزش پی برده و دوباره 
تلاش برای ثبــات و صعــود در بازی های 
آسیایی، نمودار شــده، شایستگی و لیاقت 
ورزشــکاران و قهرمانان ما و به موازات آن 
هــواداران ورزش، متبلورگردید، کم کم و به 
آرامی به میانگین ۲۰مدال طلا رسیدیم؛ که 
بازهم جواب گوی  البته 
ایــن همــه ظرفیــت 
علاقه مند و عاشــق در 
لیکن  نبود،  کشور  این 

امیدوارکننده بود.
امــــا بازی هــای 

آسیایی هانگژو...
برگــزاری  از  قبــل 
بــا  مســابقات  ایــن 

تشــکیل هر روزه جلســات، کمیسیون ها، 
شــوراها و نهادهای مرتبط، تصمیم سازی و 
تصمیم گیری شــد و در نهایت خروجی آن 
همه جلســه این بود: با هدف صرفه جویی 
در هزینه ها و صدها بهانه دیگر، عنوان شــد 
کــه وزارت ورزش، »کاروان کیفی« به این 

مسابقات اعزام می کند!
معنــی و مفهوم کاروان کیفــی این بود که 
»ما فقط کسانی را اعزام می کنیم که به آنها 
امید مدال داریم؛ آن هم از بهترین رنگش!« 
و این امید فقط به سوابق ورزشکاران اعزامی 

مربوط بود، نه چیز دیگری!
 مثلًا تمرینات و اردوها و امکانات لازم، هیچ 
نقشی نداشت و همین شد که کاروان کیفی 
و گزینشــی حضــرات، ضعیف ترین نتیجه 
در۲۰ سال اخیر ایران در بازی های آسیایی 
را رقم زد! دســت مریزاد! این بــود کاروان 
کیفی که هزاران مانور و شعار همراهش بود؟

حالا آیا کسی هست که این ناکامی را گردن 
گرفته و جواب گو باشد؟

آیا اصلًا کسی خود را مسئول جواب گویی به 
مردم و عذرخواهی از آنان می داند؟

جواب واضح است: مطلقاً خیر!
زیرا مســئول اصلــی و تصمیم گیرنده)وزیر 
سابق ورزش( دیگر مســئول نیست و وزیر 

جدید هم می گوید مــن پس از تصمیمات 
آمدم! 

پس این سؤال همیشه بی جواب تا ابد برای 
عاشــقان ورزش و مردم علاقه مند می ماند 
که آخر مقصر که بــود؟ مقصر افتضاح تیم 
ملی فوتبــال امید، مقصــر نتایج ضعیف و 
شکست مطلق تیم های وزنه برداری، کاراته، 
تیراندازی، بسکتبال، دو و میدانی و واترپلو 
چه کســانی بودند؟ فریــادرس تیم کبدی 
که هندی هــا باقدرت صندلی هایشــان در 
کنفدراسیون آسیا، مدال طلا را از گردنشان 
درآوردند چه کســی اســت؟ گوش شنوای 
حق خواهی مظلومانه سوپرمتفکران شطرنج، 
ژیمناســتیک، اسکیت و بانوان تلاشگر، نزد 

کیست؟ اصلًا هست؟
یــا بازهــم چشــم ها را بــر روی همه این 
موضوعــات می بندیــم و فقــط بــا تولید 
محتواهای تکراری و برنامه های کارشناسی 
کلیشــه ای و بــا بــزرگ کــردن طلاهای 
تشک های  پشــت  جهانی،  کشــتی گیران 

کشتی سنگر می گیریم؟
برای ما که قاب تصویر تلویزیون جز اشــک 
چیزی ندارد! یا اشــک شوق برای موفقیت 
قهرمانمان، یا اشــک حســرت ندانم کاری 

مسئولانِ گردن نگیر ...

عیادت کانون پیشکسوتان از عیادت کانون پیشکسوتان از 
پیشکسوت فوتبال فارسپیشکسوت فوتبال فارس  

چند تن از اعضای کانون پیشکسوتان فوتبال فارس از یکی از فوتبالیست های 
قدیمی شیراز عیادت کردند. به گزارش شیرازنوین، اسدالله اسدی پور، بازیکن 
پیشین تیم های بهزاد، پاس و تاکسیرانی شیراز روز یکشنبه ۱6 مهرماه تحت 

عمل جراحی قلب قرار گرفت. 
نوذر مظاهری، مسئول کانون پیشکســوتان فوتبال فارس به همراه جمعی از 
اعضای این کانون، شامگاه سه شنبه با حضور در منزل این پیشکسوت بااخلاق، 

جویای احوال وی شدند.
خوشــبختانه عمل جراحی اسدی پور که متولد ســال ۱۳۳۷ در شیراز است، 

موفقیت آمیز بوده و وی در حال سپری کردن دوره نقاهت است.
مظاهری در گفت و گوی کوتاهی با شیرازنوین، دیدار با پیشکسوتان در هنگام 
بیماری را یکی از کارهای همیشــگی کانون پیشکسوتان فوتبال فارس عنوان 
کرد و گفت: ما علاقه مندیم که خدمات بیشــتری به پیشکسوتان عزیزی که 
ســال ها برای فوتبال این دیار زحمت کشــیده اند، ارائه دهیم. هم اکنون نیز با 
همیاری آقای اسدی پور و سایر عزیزان پیشکسوت، سعی می کنیم تا جایی که 
از دستمان برمی آید برای آن دسته از عزیزانی که وضعیت مالی خوبی ندارند، 

کمک هایی را جمع آوری کنیم.
به گزارش شــیرازنوین، اسدالله اسدی پور که دوران اوج فوتبال خود را در دهه 
6۰ شمسی ســپری کرده، هم اکنون نیز به عنوان ســرمربی تیم پیشکسوتان 

دراک شیراز فعالیت دارد.
برای این پیشکسوت ارزنده فوتبال شهرمان آرزوی سلامتی داریم.

بازتاب تعلیق کشتی گیر ایران 
در سایت خارجی

تعلیق محمدعلی گرایی، فرنگی کار کشــورمان در ســایت خارجی هم بازتاب داشت . به 
گزارش فارس، به دنبال پرتاب بطری آب از سوی محمدعلی گرایی در مسابقات جهانی 
کشــتی در مبارزه محمدرضا گرایی با حریف ژاپنی، اتحادیه جهانی کشــتی محمدعلی 

گرایی را تعلیق کرد؛ این اتفاق در پایگاه های اینترنتی خارجی هم بازتاب داشت . 
یکی از این ســایت ها نوشت: فدراسیون کشــتی ایران اعلام کرد که پس از محرومیت 
محمدعلی گرایی، کشــتی گیر فرنگی در پی حادثه پرتاب بطری در مســابقات جهانی 

امسال، در نظر دارد تا درخواست تجدید نظر کند.
محمدرضا گرایی در این مبارزه با نتیجه ۱۱ بر ۱۰ پیروز شد، اما کادر فنی ژاپن مدعی 

شد که اتفاق رخ داده باعث شکست سوگابه در کشتی وزن 6۷ کیلوگرم شده است.
محمدعلی گرایی در ســال های ۲۰۱۷، ۲۰۱۹ و ۲۰۲۱ مدال برنز جهان را کسب کرده 
است؛ او پیش از در مصاحبه با یک نشریه ایرانی اعلام کرد که هیتلر قهرمان او بوده که 

از این جهت مورد انتقاد قرار گرفت.

هفت مدال کاراته کارهای فارس 
در مسابقات انتخابی تیم ملی

مسابقات کاراته انتخابی تیم های ملی پایه در بخش دختران و پسران در حالی به پایان 
رســید که در بخش دختران کاراته فارس، دو نشــان نقره و دو نشــان برنز و در بخش 
پســران سه مدال برنز کســب کردند. به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل 
ورزش و جوانان استان فارس، برای تیم فارس در این رقابت ها در بخش دختران فاطمه 
اکرمی ابر قویی در وزن منهای 6۱ رده سنی نوجوانان و ستاره سادات صحرایی در وزن 
منهای ۵۹ کیلوگرم جوانان به دو نشــان نقره دست یافتند. همچنین ریحانه عزیزی در 
وزن منهای 6۸ کیلوگرم رده سنی امید و هستی نیک نهاد در کاتای انفرادی رده سنی 
نوجوانان صاحب گردن آویز برنز شدند. در بخش پسران نیز جعفر دهقان در وزن مثبت 
۷۰ نوجوانان، محمد حســین زاده در منهای 6۷ کیلوگرم و محمدحسین شیرصفت در 
وزن منهای ۵۵ کیلوگرم رده ســنی امید به سه مدال برنز دست یافتند. احمد مبارکی، 
رئیس هیئت کاراته اســتان فارس به همراه تیم های اعزامی از اســتان فارس در استان 
لرستان حاضر بود و از نزدیک بر عملکرد تیم های استان فارس نظارت داشت. مسابقات 
کاراته انتخابی تیم های ملی پایه گرامیداشــت کنگره ملی 6۵۵۲ شهید والامقام استان 
لرستان به منظور شرکت در مسابقات قهرمانی آسیا که در آبان ماه سال جاری به میزبانی 
قزاقستان برگزار می گردد، در دو بخش بانوان و آقایان در سالن شهید چاغروند ورزشگاه 

تختی شهر خرم آباد برگزار شد.

آقایانِ گردن نگیر، بیست سال برگشتیم به عقب!

کاروان کیفی که می گفتید همین بود؟کاروان کیفی که می گفتید همین بود؟

 میثم محجوبی - گروه ورزش
مســئله بومی گرایی یکی از نقاط اختلاف بین مربیان 
و کارشناســان فوتبال است؛ اکثر مربیان، بومی گرایی 
را یک امر منسوخ شــده در فوتبال جهــان می دانند، 
اما بیشتر کارشناســان عقیده دارند که بومی گرایی از 
جهات مختلف، اتفاق خوبی محســوب می شود و باید 

شرایط برای این امر آماده شود.
تیم های فوتبال شــیراز هم چند ســالی اســت که از 
بومی گرایی فاصله گرفته اند؛ در سال های اخیر، تعداد 
بازیکنــان غیربومی تیم های بزرگ فارس، بیشــتر از 
بازیکنان بومی بوده اند. آیا مســئله این اســت که ما 
دیگر مثل گذشــته بازیکن خوب نداریم؟ این فرضیه 
را نمی توان به شــکل دقیقی اثبات نمود؛ بیشتر اهالی 
فوتبال عقیده دارند که فارس همچنان معدن استعداد 
اســت، اما برخی مربیان جوان نیز عقیــده دارند که 
فوتبال فارس از لحاظ پرورش استعدادها، چه کمی و 
چه کیفی، نسبت به گذشته افت فاحشی کرده است. 

هادی ایمانی و محمدصادق کرمی، بازیکنان برجسته 
تیم های برق شــیراز و فجر شهید سپاسی در دهه ۸۰ 
دو تن از مربیان جوانی هســتند که طی ماه های اخیر 
در گفت وگو با شیرازنوین، نسبت به خالی شدن فوتبال 
فارس از بازیکنان خوب، ابراز نگرانی کرده اند؛ هرچند 
تعداد کســانی که با عقیده آنها مخالف هستند، بسیار 

زیاد است.
یکی از پیشکســوتان فوتبــال فــارس در گفت و گو 
بــا شــیرازنوین، در خصــوص مســئله بومی گرایی 
صحبت هایــی انجام داده اســت: مرتضی جعفری که 
در دوران اوج برق شــیراز یکی از مربیان آن تیم بود، 
اعتقاد دارد که میل یا بی میلی یک باشــگاه نســبت 

به بومی گرایی، چیزی اســت که استراتژی آن باشگاه 
تعیین می کند.

جعفری در این باره توضیح می دهد: اســتراتژی برخی 
باشگاه های جهان براســاس بیزنس است؛ یعنی یک 
باشــگاه عربســتانی آن قدر پول دارد که می تواند یک 
بازیکن مشــهور را بخرد و در ادامــه می تواند از طرق 
مختلف، همان مقدار یا بلکه چند برابر آن مقداری که 
برایــش هزینه کرده را دوباره به دســت بیاورد. اما آیا 

فوتبال ایران هم توانایی چنین کاری را دارد؟
مربی فوتبال پایه فارس افزود: متأسفم که باید بگویم 
بیش از نیمی از اتفاقاتی که در خرید و فروش بازیکن 
در فوتبال کشــورمان انجام می شــود، ناشــی از زد و 
بندهایی است که به واسطه مسائل مالی اتفاق می افتد. 
جعفری در ادامه به بحث مهم »نتیجه  گرایی« اشــاره 
کرده و می گوید: وقتی از اهمیت استراتژی باشگاه در 
مواجهــه با بومی گرایی حرف می زنیم، باید در ابتدا به 
این توجه کنیم که در فوتبال، نه تنها در ایران بلکه در 
همه جهان، گرفتن نتیجه اصل مهم و اساسی محسوب 
می شود؛ بنابراین طبیعی است که همه تیم ها به سراغ 
خرید بهترین بازیکنانی می روند که در توانشان است، 
اما این به این معنی نیست که به طور کامل بی خیال 

سرمایه های خودشان شوند و آنها را از دست بدهند.
مربی پیشــین برق شیراز با مثالی در خصوص باشگاه 

بزرگ بارســلونای اسپانیا می گوید: این تیم اگر هزینه 
زیادی کرده و ۲ بازیکن بزرگ می خرد، در کنار آنها ۵ 
بازیکن هم از آکادمی خودش پرورش می دهد و به تیم 
بزرگسالان می رساند، چون در رده های پایه، اصل را بر 
سازندگی گذاشته. اما با کمال تأسف در شهر خودمان 
می بینیم که حتی تیم هــای پایه هم می روند بازیکن 
از بیرون می آورند! آن وقت بازیکن شــهر خودمان در 
سنین نوجوانی و جوانی باید برود در تیم های شهرهای 

دیگر بازی کند!
مرتضی جعفری بــا دادن اطمینان نســبت به اینکه 
تیم ها با اســتفاده از بازیکنان بومی می توانند علاوه بر 
کاهش هزینه ها در امــر نتیجه گیری نیز موفق عمل 
کنند، افزود: همه چیز بســتگی به این دارد که هدف 
یک مربی یا مدیر چیست؛ آیا فقط به بُعد مالی فوتبال 
فکر می کند یا به فکر سازندگی هم هست؟ متأسفانه 
در شهر ما، بُعد سازندگی نادیده گرفته شده یا خیلی 
کم رنگ اســت؛ در حالی که به جرأت می توانم بگویم 
بالای ۵۰ بازیکن از رده ســنی جوانان و امید اســتان 
فــارس، بازیکنان اصلی تیم هایی از اســتان های دیگر 
هستند! آیا نمی توان این ها را آورد و در استان خودمان 

از وجودشان بهره برد؟
این مربی و پیشکســوت فوتبال فارس در پایان گفت: 
بازیکن بومی به شــهر خودش عِــرق دارد، با فرهنگ 
اینجا آشناســت، نزدیک خانواده اش است و با پولی به 
مراتب کمتر از بازیکن غیربومی، حاضر است در شهر 
خودش بازی کند؛ طبیعی اســت که کارایی بیشتری 
هم خواهد داشت، اما اینکه چرا باشگاه ها این مسائل را 
کمتر مد نظر قرار می دهند را باید در مســائل دیگری 

جست وجو کرد.

پیشکسوت و مربی فوتبال شیراز :پیشکسوت و مربی فوتبال شیراز :

بومی گرایی از هر نظر به سود باشگاه هاستبومی گرایی از هر نظر به سود باشگاه هاست
پیش نیاز مسئله  بومی گرایی، 
توسعه سازندگی در رده های 

پایه است

لطفاً پشت مدال های کشتی سنگر نگیرید

ووشوکار شیرازی
به بازی های رزمی جهان 

اعزام می شود 
رئیس هیئت ووشو فارس گفت: نفرات اعزامی فدراسیون ووشو جهت شرکت در سومین 
دوره بازی های رزمی جهان »کامبت گیمز« مشــخص شــدند و ســید سامان احمدی، 
ووشوکار شیرازی به این مسابقات اعزام می شود. به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری 
اداره کل ورزش و جوانان استان فارس، سید یاسر موسوی گفت: سومین دوره بازی های 
رزمی جهان »کامبت گیمز« از ۲۸ مهرماه لغایت ۲ آبان ماه در ریاض عربســتان برگزار 

می شود.
وی افزود: بر همین اساس فدراسیون ووشو کشورمان با توجه به اعلام نهایی فدراسیون 

بین المللی ووشو با ۷ ورزشکار از ۷ فرصت ممکن در این پیکارها شرکت می کند.
رئیس هیئت ووشو فارس اضافه کرد: تیم ووشو ایران در بخش ساندا مردان و زنان با ۳ 
نماینده به نام های شــهربانو منصوریان، محمدمهدی رضایی و محمدرضا ریگی در این 

پیکارها شرکت خواهد کرد.
موســوی در پایان اظهار داشت: در بخش تالو نیز حانیه رجبی، زهرا کیانی، شاهین بنی 

طالبی و سید سامان احمدی، ووشوکار شیرازی نمایندگان ایران در این بخش هستند.

انتخاب داور شیرازی برای 
مسابقات مستر شیپ کره جنوبی

دو داور از کشــور ایران در مسابقات 
 ۲۰۲۳  )Mastership(شــیپ مستر 
کره جنوبی انتخاب شــد.  به گزارش 
روابــط عمومــی اداره کل ورزش و 
اســتان فارس، دکتر کیوان  جوانان 
دهناد، بنیان گذار و رئیس یونگ مودو 
ایــران و محمدرضا اوجــی، دبیرکل 
یونگ مــودو ایران به عنــوان داور از 
سوی کمیته برگزاری مسابقات مستر 

شیپ ۲۰۲۳ انتخاب شدند. 
 بازی های المپیک ورزش های رزمی مستر شیپ ۲۰۲۳ زیر نظر کمیته ملی المپیک و 
کمیته مســتر شیپ کره جنوبی در رشته های یونگ مودو، هنرهای نمایشی ورزش های 
رزمی، تکیون، تانگ ایل مودو و کندو به میزبانی کره جنوبی برگزار می شود که با تصمیم 

کمیته اجرایی برای آخرین مرتبه به صورت آنلاین برگزار می گردد. 
در این دوره از مسابقات محمدرضا اوجی، دبیرکل یونگ مودو ایران به عنوان داور و دکتر 
کیوان دهناد، رئیس یونگ مودو ایران به عنوان کمیته فنی مســابقات از ســوی کمیته 

برگزاری انتخاب شدند. 
در جلسه کمیته فنی فدراسیون جهانی یونگ مودو)Yongmudo( درباره نحوه برگزاری 
این دوره از مســابقات تصمیم گیری و با توجه به حضور مقتدرانه تیم یونگ مودو ایران  
در دوره های قبل برای ســومین با دبیر یونگ مودو ایران به عنوان داور به منظور قضاوت 
دعوت شد. اوجی گفت: در این مسابقات که به صورت آنلاین برگزار می شود، دکتر کیوان 

دهناد، بنیان گذار یونگ مودو ایران سرپرست تیم و عضو کمیته فنی مسابقات است.  
وی افزود: مســابقات مستر شــیپ یکی از مســابقات مطرح در ورزش های رزمی است 
که به عنوان المپیک هنرهای رزمی در بین رزمی کاران شــناخته می شود و ورزشکاران 
رشته های یونگ مودو، هنرهای نمایشی ورزش های رزمی، تکیون، تانگ ایل مودو و کندو 

در دو بخش آقایان و بانوان در این مسابقات حضور دارند. 
رئیس هیئت انجمن های ورزش های رزمی فارس گفت: با توجه به تصمیم کمیته مرکزی 
مستر شیپ و شیوع ویروس جدیدی از کرونا، اهمیت سلامت ورزشکاران و کادر اجرایی 

مقرر شد این دوره مسابقات برای آخرین مرتبه به صورت آنلاین برگزار گردد.  
وی در پایان افزود: یونگ مودو یکی از رشــته هایی است که ورزشکاران آن در این دوره 
حاضر می شــوند و در بخش های دفاع شخصی، اجرای پومسه)فرم( و مبارزات قرار دادی 
با هم رقابت می کنند. مسابقات مستر شیپ)Mastership( به میزبانی کره جنوبی برگزار 

خواهد شد.

شرط برگزاری بازی های استقلال 
در ورزشگاه امام رضا)ع(

مدیران باشــگاه اســتقلال تهران برای میزبانی بازی های خود از حریفان در ورزشــگاه 
امام رضا)ع( باید با مســئولان استان خراسان رضوی وارد مذاکره شوند. به گزارش مهر، 
ورزشگاه آزادی که میزبان دیدارهای خانگی تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس است 
در فصل بیست وسوم دچار مشکلات اساسی شده و صدای بازیکنان و مربیان را از لحاظ 

کیفیت چمن و … در آورده است.
در همین خصوص ســهیل مهدی، مسئول کمیته مسابقات لیگ برتر چند روز پیش در 
گفت وگویی اعلام کرده بود که احتمال دارد دو باشــگاه ســرخابی از ورزشگاه های سایر 

استان ها برای میزبانی بازی های خانگی خود استفاده کنند.
علی خطیر، مدیرعامل باشگاه نیز با حضور در یکی از برنامه های تلویزیونی به این موضوع 
اشــاره کرد و گفت: احتمال دارد که از این به بعد از ورزشــگاه امام رضا)ع( مشهد برای 

میزبانی حریفان خود استفاده کنیم.
علی رضا تاج فیروز، مدیرکل اداره ورزش و جوانان اســتان خراســان رضوی در خصوص 
ادعای خطیر بیان کرد: باشگاه استقلال در تاریخ ۱۵ مهرماه نامه ای برای ما ارسال کرد 
و خواستار برگزاری دیدارهای خود در ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد شد؛ تاکنون به دلیل 

مشغله کاری نتوانسته ایم در این مورد جلسه ای را برگزار کنیم.
او ادامــه داد: ورزشــگاه امام رضا)ع( برای اداره کل ورزش و جوانان اســتان نیســت و 
مســئولیت این ورزشگاه را تربیت بدنی آستان قدس رضوی بر عهده دارد و این عزیزان 
باید مذاکرات را با اســتقلالی ها داشته باشند. البته به دلیل اینکه این ورزشگاه در مرکز 
شــهر قرار دارد و رفت و آمدهای زیادی در اطراف آن انجام می شود باید سایر مسئولان 

ذی ربط نیز موافقت خود را در این مورد اعلام کنند.
تاج فیروز در پاســخ به این سؤال که آیا این ورزشگاه آمادگی میزبانی از دیدارهای لیگ 
 +A برتر را دارد یا خیر هم تصریح کرد: ورزشگاه امام رضا)ع( تنها ورزشگاه دارای گرید
در ایران اســت؛ کیفیت چمن این ورزشگاه هم بســیار مطلوب بوده و از این بابت هیچ 

مشکلی وجود ندارد.
مدیرکل اداره ورزش و جوانان استان خراسان رضوی در پایان خاطر نشان کرد: اگر سایر 
نهادهــای مربوطه هم رضایت خود را از میزبانی بازی های اســتقلال تهران اعلام کنند، 
مدیران این باشــگاه باید با ما وارد مذاکره شــوند تا مشکلی در رابطه با مسائل مختلف 

به وجود نیاید.


